
Referat fra møte i orgelkomiteen 30.5.17 
 
Tilstede: 
Tilstede: Knut Rygh, Espen Takle, Heid Haugstad, Stein Skøyeneie, Haakon Wium Lie, Sturla Stålsett 
og Jørgen Foss.  

 
 
07/17 Evaluering av Holenbachfestivalen 2017 

Festivalen ble arrangert for første gang, og oppnådde det den hadde som mål; å få fokus på 
orgelsaken. Arrangementene var godt besøkt, og det var utelukkende gode tilbakemeldinger 
fra publikum. 

 
Det er stor enighet om å gjøre Hollenbachfestivalen til et årlig foretak. Og tidspunket 
månedskifte april/mai synes å være et fornuftig valg. I 2018 legges festivalen til uke 17 og 18. 
Med samme type profil og arrangementer. Nyvindinger ønskes også. Det forsøkes å få til 
lysvesper torsdag 26.4. (Knut) Og som gjest til Orgelbrus 1.5 sjekker Jørgen Foss mulighetene 
for å få Gro H. Bruntdland. 

 
Stein holder for øvrig tak i programmet. 

 
08/17 Mulig orgelsymposium til høsten 

En del ideer og planer ble diskutert. Lørdag og søndag. Foredrag, konsert og høymesse.  
 

09/17 Økonomi, statusrapport i fht til orgelfond 
Kort orientering. 

 
10/17 Eventuelt 
 
11/17 Nytt medlem i orgelkomiteen 

Pensjonert organist og Sagene/Hollenbachvenn, Bjørn Sagmoen har vist og viser usedvanlig 
stor interesse for orgelet og orgelsaken. Han har vokst opp på Sagene og kjenner orgelet fra 
tidlige år. I studietiden så øvet han i kirken og var mye vikar. Bjørn vil være et viktig og nyttig 
tilskudd til komiteen. Det tilrås av en samlet komite at han blir nytte medlem fom neste 
møte.  

 
 
 
 


